
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2018-11-28 
 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet. 

 

§ 2 Mötets justerare 

 Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott. 

 

§ 3 50st mössor ska beställas. Malin Flodin ansvarar för det. 

 

§ 4 En ram för hur vi ska hantera de fall en spelare blir skada eller flyttar för 

studier/jobb på annan ort. Att man ledsnar och lägger av är inget som ska 

föranleda någon återbetalning. Styrelsen godkänner de skäl som anges för 

återbetalning.   
Medlemsavgift och licensavgift ska alltid betalas - det är 550 kronor. 

Sedan är det 2250 kvar. 

Spelar man inget men är med på försäsong betalar man 250 

Kan man spela 25% betalar man 500 (dvs 25% av 2000) 

Kan man spela 50% betalar man 1000 

Kan man spela 75% betalar man 500. Avrundning på dessa sker så att kan man  

spela en match räknas det som 25% (dock kan man ju tänka sig att göra avsteg 

om man t.ex. skadar sig i första bytet). 

 

Att man inte blir uttagen så man inte spelat match innebär inte att avgift 

reduceras, utan det som räknas är om laget spelat 25% av matcherna. 

 

§ 5 Peter Boije har erbjudit sig att hjälpa till i något lag och i första hand är det till 

Jämtland Utvecklingslag herrar som det behövs. Pär fortsätter att ha kontakt 

med honom. 

 

§ 6 Östersundscupen blev inte någon bra ekonomisk affär för JIB’s del. Någon 

avstämning är ännu inte gjord. Pär kollar med ett antal föräldrar om de skulle 

vara intresserad av att driva jobbet/planeringen av cupen. 

 Pär ber Stefan Persson att kalla till ett utvärderingsmöte av årets cup. 

 Östersundscupen bör vara ett rent föreningsjobb. Det skulle innebära att fler 

personer finns tillgängliga för att jobba under cupen. 

  

§ 7 Pär Strandberg och Pär Malmrot har pratat om att Pär Strandberg ska kunna 

sälja sponsorpaket för JIB med någon slags provision. Upplägget känns 

intressant och Pär Malmrot fortsätter att ha kontakt med Pär Strandberg. 

 

§ 8 Ett utskick om föreningsaktivitet på O’Learys söndagen 9 december görs av 

Tomas Scott. Aktiviteten är att se VM-finalen i innebandy herrar.  

 

§ 9 Rapport från damlaget. Många nya spelare har tillkommit och truppen är stor. 

 

§ 10 Tälingskongress Svenska Innebandyförbundet 2/12 i Uppsala. Tomas Scott 

deltar.  

 



§ 11 Johnny Forsberg har gett Pär Malmrot information om Sparbanksstifelsen. Vi 

gick igenom det på mötet och kom fram till att mer information behövs. Pär 

kollar med Johnny. 

 

§ 12 Vi pratade om vad vi kan ha för uppvisningar i en av pauserna på A-lagsmatch. 

 Lite idéer kom fram, men inget beslut om något. 

 

§ 13 Ledarträff 21/1 kl 18.00 på hotel Östersund. 

 

§ 14 Nästa styrelsemöte blev inte bestämt under mötet.  
 

§ 15 Mötets avslutades 

 

 

 

 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 

________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Tomas Scott Mötets justerare, Jenny Wallin 


